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12 mei 2018 
 
Nadat enkele maanden geleden Paul Rosenmöller (voorzitter VO-raad) en minister Slob 
wezen op het slechte imago van het vmbo en het mbo is naar aanleiding van een onderzoek 
van NOS op 3 de discussie ontstaan wat bijdraagt aan het waargenomen verschil tussen 
MBO-studenten en HBO-studenten.  
 
Ook Zwolle wordt in de discussie genoemd, terwijl onze gemeente zich juist laat typeren 
door een onderwijsklimaat waarin MBO en HBO elkaar aanvullen en versterken. Dat wordt 
duidelijk in allerlei prachtige initiatieven, waar de gemeente met recht trots op is.  
 
Juist in dat licht is het goed de vraag te stellen wat er nog meer mogelijk is om MBO en HBO 
als gelijkwaardig te zien. Of andersom gesteld: waar liggen in Zwolle nog mogelijkheden om 
die twee dichterbij elkaar te brengen en onnodige verschillen weg te nemen. 
 
Dat brengt de ChristenUnie en het CDA tot de volgende vragen:  

1. Is het college bekend met voorbeelden van het ontzeggen van MBO-studenten van 
toegang tot voorzieningen in onze gemeente? 

2. Hoe waardeert het college die voorbeelden en het onderliggende beleid van partners 
in de gemeente? 

3. Is het college bereid om in alle contacten met relevante partners zich hard te maken 
om alle voorzieningen voor studenten ook daadwerkelijk toegankelijk te maken voor 
alle studenten in onze gemeente, met nadrukkelijk inbegrip van MBO-studenten? 
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